


Bölüm Araştırma Görevlisi Temsilcileri toplantısında aşağıda verilen maddeler 

üzerinde görüşülmüştür. 

➢ Bölümlerdeki asistan sayıları nedeniyle Öncelikli Alan Araştırma Görevlisi 

ilanlarında kadro şartlarında “doktora yapıyor” şartı yerine “yüksek lisans yapıyor” 

şartının aranılmasının uzun vadede daha iyi olacağı düşünülmektedir. 

➢ Lisans öğrencilerinin son zamanlarda kopya çekmeye yönelik eylemleri arttığı için 

imkân varsa bu eylemi gerçekleştirilen öğrencilere uygulanan yaptırımlarını 

arttırılması önerilmektedir. 

➢ Bölümlerin Kalite/Akreditasyon/Müdek ile ilgili süreçleri özellikle Araştırma 

Görevlileri tarafından yürütülmektedir. İş yükü ve zaman açısından akademik 

çalışmaların önüne geçebilmektedir. 

➢ Fen Bilimleri Enstitüsü’nde bölümlerden sorumlu personellerin değişimi çok fazla 

oluyor ve her değişimde bazı personeller işleyişi tam olarak bilemiyor. Bunun 

önüne geçilebilirse lisansüstü eğitimin işleyişi açısından daha iyi olacaktır. 

➢ 5İ derslerinin sınavlarında sınav sorularının Araştırma Görevlilerine 

ulaştırılmasında, sınıf bazlı hazır edilmesinde, vb. bazı sıkıntılar yaşanıyor. 

Özellikle sınavlarda hocalara ulaşılamıyor. Bununla ilgili belli bir işleyişin 

belirlenerek ilgili bölümlere üst yazı ile bildirilmesinin uygun olacağı 

düşünülmektedir. 

➢ Bazı bölümlerde Doktor unvanını almış Araştırma Görevlilerinin derslere 

görevlendirilmemesinden dolayı Doçentlik kriterlerini sağlamakta sıkıntı 

yaşayabileceği düşünülmektedir. Ayrıca Araştırma Görevlileri bazı derslerde tüm 

dönem boyunca dersin bütün iş yükünü resmiyette görevlendirmesi olmamasına 

rağmen öğretim üyesi yerine bizzat girerek yürütmektedir. 

➢ Laboratuvarların işleyişi ve sorumluları ile ilgili bazı problemler yaşanmaktadır. 

➢ Laboratuvarlar için malzeme talep listeleri oluşturuluyor ancak herhangi bir geri 

dönüş olmuyor. Sarf malzeme ihtiyacı özellikle lisans öğrencilerinin laboratuvar 

derslerinden katkı almasının önüne geçiyor ve bu durum Araştırma Görevlilerinin 

sorumlu olduğu/ilgilendiği laboratuvarlardaki malzeme giderlerini kendilerinin 

karşılamasına neden oluyor. 

➢ Doktor unvanını almış Araştırma Görevlilerinin Dr. Öğr. Üyesi kadrolarına 

atanması ile ilgili sıkıntı yaşanıyor.  

➢ Ders/sınav programının her dönem tekrar tekrar yapılmasından dolayı çok fazla iş 

yükü oluşturarak zaman kaybına sebebiyet veriyor. Ders/sınav programının 



sabitlenmesi işleyiş açısından çok büyük fayda sağlayacaktır. En azından 5İ 

derslerinin programlardaki yerlerinin sabitlenmesi bile büyük bir katkı 

sağlayacaktır. 

➢ Gri Pasaport yerine Yeşil Pasaport alınması için bir çözüm yolu var mıdır? 

➢ Hafta sonları yapılan Vize/Final/Bütünleme sınavlarında ÖSYM veya Açıköğretim 

sınavları çakışabiliyor. Sınav olan binalarda iletişimsizlikten dolayı sınıf/bina 

sıkıntısı yaşanabiliyor.  

➢ Bir sonraki toplantının Eylül ayı içerisinde yapılmasına karar verilmiştir.   

  

 

 


